
Interpellationssvar från Socialnämndens ordförande Venzel Rosqvist (M) gällande process vd 
entledigande  
 
 
Svar på fråga 1 
Ja 
Svar på fråga 2 
Nu ar det ju gått ett bra tag sedan men så som jag minns detta så fick jag denna Information veckan 
innan överenskommelsen undertecknades.  
Svar på fråga 3 
Anledningen till att olika besked lämnats beror på att jag uppfattat att det rådde personalsekretess i 
ärendet och för att inte riskera att röja sekretessbelagda uppgifter uttalade jag mig som jag gjorde. 
Jag borde naturligtvis hänvisat till sekretess och inte uttalat mig alls men man är inte mer än 
människa och bland blir det helt enkelt fel trots att uppsåtet var gott. Denna gång blev det tyvärr helt 
fel  
Då detta är ett personalärende kommer jag av hänsyn till den berörda medarbetaren inte föra någon 
debatt i KF i detta ärende vilket jag hoppas alla respekterar   
Om det uppfattats som att jag medvetet lämnat oriktig information i ärendet så har det aldrig varit 
min avsikt även om jag förstår att mina uttalanden kan ha uppfattats så och detta ber jag i så fall från 
djupet av mitt hjärta uppriktigt om ursäkt för 
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